

# 國立臺北大學永續創新國際學院財務金融英語碩士學位學程設置要點

## National Taipei University, International College of Sustainability Innovations Guidelines for the Establishment of the Master of Business Administration (MBA) in Finance

102年05月14日商學院101學年度第4次院務會議通過

Passed in the 4th meeting of the College of Business Affairs Council for the 2012 academic year on May 14, 2013

102年10月15日商學院102學年度第1次院務會議修正通過

Amendment passed in the 1st college affairs meeting of the College of Business for the 2013 academic year on October 15, 2013

108年5月1日商學院107學年度第5次院務會議修正通過

Amendment passed in the 5th college affairs meeting of the College of Business for the 2018 academic year on May 1, 2019

109年10月27日永續創新國際學院109學年度第1次院務會議修正通過

Amendment passed in the 1st college affairs meeting of the International College of Sustainability Innovations for the 2020 academic year on October 27, 2020

第一條 國立臺北大學財務金融英語碩士學位學程（以下簡稱本學位學程）設置規則依

「國立臺北大學組織規程」第三條第二項與「國立臺北大學學程設置辦法」第二條第一項第二款第九目之規定訂定。

The rules for the establishment of Master of Business Administration (MBA) in Finance (hereinafter referred to as the Program) are established in accordance with Article 3, Paragraph 2 of the National Taipei University Rules of Organization and Article 2, Paragraph 1, Subparagraph 2, Item 9 of the National Taipei University Regulations for the Establishment of Academic Programs.

第二條 本學位學程設置學位學程會議，審議本學位學程相關事項，並協助學位學程事務之教學、研究、發展，以及學程之課程設計。其設置要點依據「國立臺北大學組織規程」第八條另訂之。

The program affairs meeting is established to review matters related to the Program and assist with the teaching, research, development, and course curriculum of the Program. Its foundation guidelines are established separately in accordance with Article 8 of the National Taipei University Rules of Organization.

第三條 本學位學程置主任一人，由本校永續創新國際學院或商學院副教授以上專任教師兼任，並由本院院長商請校長聘任之，其任期以三年為原則，得續任一次，綜理學位學程事務及執行學程會議決議事項。本學位學程並置行政助理一人，辦理相

關行政業務。

The Program appoints one director, who must concurrently be an associate professor or above at the International College of Sustainability Innovations or College of Business, NTPU. The Director is appointed by the president of NTPU at the recommendation of the dean of the International College of Sustainability Innovations. The director shall service a three-year term in principle, may be appointed for one additional term, and is in charge of the Program affairs and the implementation of the resolutions made in the program affairs meeting. The Program appoints one administrative assistant in charge of administrative affairs.

第四條 本要點如有未規定事宜，悉依本校及本院相關規定辦理。

Any matters that are not specified in these Guidelines will be governed by the relevant regulations of NTPU and the college.

第五條 本要點應經學程會議決議提請院務會議通過後實施，修正時亦同。

The Guidelines have been implemented after being passed in the program affairs meeting and approved by the college affairs meeting. The same shall apply to all subsequent amendments.